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«Να ευχαριστούμε τους Έλληνες πού δεν μιλάμε 
σήμερα Γερμανικά»
/ Γενικά

Η ελληνική ελίτ κάθε τύπου διαπρέπει, ως συνήθως, στο σπορ της συκοφάντησης 
διεθνώς του ελληνικού λαού. Νομίζει ότι ανεβαίνει στα μάτια των ξένων, 
εκδηλώνοντας τόσο συχνά την περιφρόνηση για τη δική της καταγωγή. Το 
ξαναθυμηθήκαμε διαβάζοντας σε μία από τις πιο κίτρινες γερμανικές εφημερίδες 
τη συνέντευξη Έλληνα δημοσιογράφου, πού απέδιδε στις κακές μας συνήθειες όλο 
το ελληνικό πρόβλημα και μιλούσε περιφρονητικά για τη χώρα του.Ευτυχώς πού 
μερικοί ξένοι είναι πιο Έλληνες από τέτοιους Έλληνες. (περισσότερα…)
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